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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 31. 8. 2022 o 16:30    
v KD v Záblatí. 

 

Prítomní poslanci: Bc. Tomáš Vaňo, Martin Barčák,  
Neprítomní ospravedlnení: Mgr. Ing., Josef Kolář, Marcel Meravý, 
Neprítomní neospravedlnení: Ing. Mgr. Juraj Štilicha, 
Garant VMČ:   Ing. arch. Pavol Guga                                                                                                                                   
 
 

Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Bc. Tomáš Vaňo, predseda VMČ. Privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, 
že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, sú prítomní 2 členovia. Neúčasť pána Kolářa a Meravého je ospravedlnená. 
 

 

Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
 
 

Odpovede na požiadavky zo zasadnutia VMČ konaného dňa 29. 6. 2022 sú zverejnené na stránke mesta 
Trenčín. 
 

 
1446/2022 - Pán Neduchal - bývam na Hrádzovej ulici, kde má vyústiť nový most z Ostrova. Nie je možné na 
budúcom zasadnutí VMČ zabezpečiť podrobnejšie odborné vysvetlenie tohto zámeru pre dotknutých obyvateľov?              
Pán Barčák – Táto vec je veľmi komplikovaná, ale keď máme informácie a dáta, riešenie je veľmi jednoduché.  
V súčasnosti v pocovidovom období organizujeme spôsob komunikácie s občanmi mestskej časti pri riešení ich 
problémov vždy na konkrétnom mieste, pod názvom "Poslanci na ulici". Túto pravidelne zvolávame na rôzne miesta 
mestskej časti Západ. Tu skúsime ako poslanci po dohode s obyvateľmi a s vašou pomocou zvolať takéto stretnutie 
na mieste plánovaného napojenia nového mostu na Vlársku ulicu. Týmto požadujeme zabezpečenie účasti odborných 
pracovníkov mesta (HA, UM,...) na tomto pripravovanom stretnutí.     
odpoveď: 

UUP, UM - Zo strany odborných útvarov je možná účasť a vysvetlenie zámeru mosta do Orechového. 
Je nutné, aby VMČ - poslanci určili termín, čas a miesto stretnutia. 
 

1447/2022 - Pán Neduchal, VMČ Západ  - Mesto odkúpilo pozemky pri Váhu, bývalý Žabinec. Požadujeme 
pravidelné kosenie a udržiavanie pozemkov (vrátane vývozu odpadu) pri novom železničnom moste (Alúvium 
Orechovského potoka). Od odkúpenia pozemkov mestom Trenčín od urbárskeho spoločenstva sa o túto plochu 
vrátane drobnej architektúry (drevený chodník, vŕbový tunel,...) nikto nestará, nevyvážajú sa tam ani smeti. Je 
potrebné odstrániť hlavne nebezpečné prvky (napríklad koly s ostnatým drôtom - bývalá ohrada pre kone, 
rozpadajúce sa prvky workautového ihriska,...). 
odpoveď: 

MHSL, USŽP - údržba zelene prebehla v 28 týždni. Odstraňovanie nebezpečných prvkov bude 
prebiehať v mesiacoch júl, august. 
 

1448/2022 - Pani Pšenčíková – v súvislosti s prípravou Alúvia sa chcem spýtať, či by nebolo možné vytvoriť rovnakú 
oddychovú zónu v rámci  rekreačnej časti "Trenčiansky luh" - "pláž"? Je možné vyčistenie tejto plochy od kríkov a 
pravidelné kosenie? Nie sú tam ani smetné koše. Je to jediné miesto, ktoré predtým slúžilo na oddych odevákov, kde 
sa môžeme v tejto mestskej časti poprechádzať so psami (po hrádzi to teraz nie je možné vzhľadom na pohyb 
cyklistov), teraz sa bojíme, že na nás z kríkov niekto vyskočí. Prosím poslancov našej mestskej časti o spoluprácu pri 
riešení tohto problému. Pri Váhu na Sihoti je plocha pri hrádzi pokosená, vyčistená, nie je zarastená krovím.            
Pán Barčák - po obhliadke na mieste a konzultácii s odbornými útvarmi, aby sme zistili, čo sa tam teraz po vyhlásení 
chráneného územia vôbec dá robiť. Môžeme sa tam spolu stretnúť, uvidíme, čo sa s touto plochou dá robiť.       
Potom podáme písomný podnet. 
odpoveď: 

MHSL - na tejto parcele bolo realizované kosenie začiatkom júla. 
UUP - Plánujeme revitalizáciu toho priestoru na oddychovo-relaxačné aktivity – a tak sme to nastavili 

aj vo VZN chráneného územia luhu. Realizáciu plánujeme v závislosti od finančných prostriedkov do konca 
2025. 
 

1449/2022 - Pani Pšenčíková - je povolený prístup na pláž autom? Teraz tam rybári autom nemôžu prísť, ale jazdia 
tam autá s člnmi. Aký je v tomto území povolený dopravný režim?  

UM, MsP - To čo sa medzi obyvateľmi nazýva pláž, sa nachádza na ostrove na území obce Zamarovce. 
Otázku teda treba teda nasmerovať tam, alebo teda upresniť, ak sa jedná o inú pláž.  
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1450/2022 - Pani Pšenčíková - na Stárkovej ulici smerom k novému cestnému mostu jazdia autá veľmi rýchlo, nedá 
sa s tým niečo urobiť? 

UM - O tomto probléme sa vie a preto tu pravidelne príslušníci Policajného zboru Slovenskej republiky 
merajú rýchlosť. Proti nezodpovedným vodičom zavádza európska únia do vozidiel od júla 2022 povinné 
obmedzovače rýchlosti. Myslíme, že viac sa už spraviť nedá. 
 

1451/2022 - Pán Zahradník - pri vjazde do Záblatia je osadená dopravná značka "Zóna 30" – obytná zóna. Po starú 
poštu sa rýchlosť ako tak dodržiava, ale po Záblatskej a smerom na kyselku šoféri jazdia veľmi rýchlo, odhadom 60-
70. Myslia si, že križovatka tú "30" ruší. Sťažujú sa na to všetci ľudia, ktorí tam bývajú. Nie je možné obmedziť 
rýchlosť semafórom alebo retardérom? V obci Koplotovce je to riešené semaforom s kamerou, v prípade prekročenia 
rýchlosti naskočí na semafore červená a šofér si to rozmyslí, či pôjde na červenú, aby bol nasnímaný kamerou.        

UM - Kým je Záblatská ulica cestou III. triedy v správe TSK, žiaden spomaľovač ani semafor nám tam 
nepovolia. Po majetkovom prevode cesty môžeme túto otázku otvoriť. 
 
 

Požiadavky občanov a poslancov. 
 
1512/2022 - Občania ulice Záblatská, zastúpení p. Evou Kriškovou (0908165987)  - žiadajú osadenie retardéra na 
tejto ulici. Ako sme na poslednom zasadnutí komunikovali osadenie retardéra v obytnej zóne na Záblatskej ulici pred 
rodinným domom č. 31, prosím o Vašu reakciu na moju požiadavku s tým, že miesto montáže už mám upresnené. 
Prosím, aby ste uskutočnili obhliadku miesta pokiaľ možno do 26.augusta. Najbližšieho zasadnutia, ktoré sa koná 31. 
augusta, sa nemôžeme zúčastniť, nakoľko budeme na dovolenke mimo SR. S pribúdajúcimi obyvateľmi v lokalite Ku 
kyselke sa situácia s bezohľadnými vodičmi silných áut rapídne zhoršila, obmedzenú rýchlosť obytnej zóny porušujú 
dokonca aj obrovské traktory, zvážajúce poľno plodiny. Slama a prach nám vtedy lieta až do poschodia a v 
kuchynskej linke nám drnčia taniere. Pred návštevou prosím o telefonický kontakt na čísle 0908 165 987.           
 

1513/2022 – Pán Kolář - Akým spôsobom a v akých termínoch (periódách)  sa čistia podchody pre chodcov a 
cyklistov ? (Slovlik, Zlatovce,Záblatie) a opravujú. Napríklad podchod Zlatovce (Hlavná ul.) chýbajúcu dlažbu v 
podchode niekto zacementoval.... Je to veľmi „nepekné“, nechcem použiť iné slovo. 
 

1514/2022 - Pani Sekerková : prosím o riešenie kontajnera, ktorý stojí na súkromnom, ale verejne prístupnom 
pozemku vyznačeného parkovacieho miesta -  tak ako  je zakreslené aj v mestskom projekte od p. Matečného. (V 
kontajneri má niekto uskladnený stavebný materiál , ktorý sa veľa krát vyberá s buchotom pred 6:00 ráno , tiež je 
využívaný na vešanie reklamných bannerov). 
 

1515/2022 - Pani Sekerková : prosím  o preverenie povolenia terasy, ktorá patrí k reštaurácií RIVIERA na 
Piešťanskej ulici (reštaurácia je v nájme  - majiteľ spodnej časti budovy - p. Krchňavý), ktorú si ešte majiteľka  
reštaurácie vybudovala minulý rok v lete (pravdepodobne bez povolenia) nakoľko je pod oknami obývaných bytov a 
tiež vedľa obývaného domu na "trávnatom pozemku". 
 

1516/2022 - Pán Sokolík, Pri parku 43/13, 911 06 Trenčín – Záblatie žiadam stavebný úrad o vykonanie kontroly a 
pomoc. Vlastníkovi vedľajšej stavby ½ Anna Honeková,  nar. 26.11.1944  a ½ Zdenka Honeková,  nar. 14.12.1964, 
bytom ul. Kpt. Nálepku 4, 911 01 Trenčín nereagujú na moje výzvy o opravu komína, oporného múru a strechy ktoré 
sú rozpadnuté  a ohrozujú moju nehnuteľnosť a v prípade zrútenia aj zdravie občanov nachádzajúcich sa  na mojej 
nehnuteľnosti. 
 

1517/2022 - Pani Ondračková - požadujeme zabezpečenie opravy schodov v dome smútku v Záblatí, sú v 
dezolátnom stave. 
 

1518/2022 - Pán Ševčík - 25.5.2022 na zasadnutí VMČ Západ , kde bol pán Barčák zastupujúci predseda, bolo 
spomenuté, že je potrebné rozprávať sa o doprave na Zámostí aj s odbornými pracovníkmi z mesta. Z mesta prišla 
odpoveď, že s tým nebude problém, ale čakajú na určenie termínu a miesta zasadnutia od poslancov. A na dnešnom 
zasadnutí nie je tento bod v programe, ani tu nikto nie je. Bolo by vhodné, aby nám niekto prišiel predstaviť 
navrhované dopravné riešenia súvisiace s novou výstavbou na Zámostí.      
 

1519/2022 - Pán Ševčík - vo februári som mal požiadavku na obnovenie vodorovného dopravného značenia na 
Orechovskej ulici  medzi ulicami M. slovenskej a Istebníckou. Pán Jaroš povedal, že od polovice mája do 30.8. to 
bude zrealizované (odpoveď 1163). Nič tam nie je urobené. Začne školský rok, a nič tam nie je spravené. Prečo tu nie 
je pán Jaroš? 
 

1520/2022 - Pán Ševčík - rovnako aj bola požiadavka na hliadkovanie na Hanzlíkovskej ulici ako je to všade inde v 
okolí škôl. Prečo na tomto zasadnutí nie je príslušník MsP? 
 

1521/2022 - Pán Ševčík - v podchode v Záblatí v ohybe na záblatskej strane chýba oceľové prekrytie odvodnenia 
podlahy, je potrebné ho doplniť. 
 

1522/2022 - Pán Ševčík - bola v rámci schvaľovaných zmien Územného plánu riešená aj spaľovňa odpadu? Kde by 
sa podľa UPN mala umiestniť? 
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1523/2022 - Pán Ševčík - v akom stave je proces realizácie priechodu pre chodcov cez Bratislavskú pri Merkury 
markete? 
 

1524/2022 - Pán Ševčík - Nie je možné debarierizovať priechod pre chodcov cez Bratislavskú pri Lidli k Centro 
Mobili? Na stredovom ostrovčeku je osadený obrubník. 
 

1525/2022 - Pán Ševčík - v akom stave je proces osadenia autobusového prístrešku pri záblatskom cintoríne? Vo 
februári bolo jeho osadenie prisľúbené, zatiaľ sa to neuskutočnilo. 
 

1526/2022 - Pani Ondračková - na záblatskom cintoríne bol umiestnený pieskovcový kríž, ktorý zmizol.  Čo sa s ním 
bude robiť? 
 

1527/2022 - Pani Ondračková - socha Vendelína na záblatskom cintoríne, ktorá bola vyhlásená za NKP je v 
hroznom stave. Nie je možné ho zreštaurovať?      
 

1528/2022 - Pani Ondračková - mohli by sme ako občianske združenie dostať do výpožičky objekt starej pošty v 
Záblatí? Podľa nášho názoru by bol s malými stavebnými úpravami vhodný pre našu činnosť. 
 

 
 Záver 

 
 

Na záver predseda VMČ Západ pán Tomáš Vaňo ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu  21. septembra 2022. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga  
V Trenčíne dňa 31. 8. 2022   
 
 
                                                                                              Bc. Tomáš Vaňo                                  
                                                                                           predseda  VMČ Západ                          
 


